
Beslutningsreferat
Grundejerforeningen Thorsager

Dato: Onsdag d. 15.marts 2023 kl. 19.00 i Reerslev Forsamlingshus.

Fremmødte.
Johan & Susan, Jens & Else, Eve, Pia, Ditte, Louise, Anders, Lone, Jesper, Mia, Gitte, Peter og
Marianne.

Indledning.
Anders (formand) bød velkommen til alle fremmødte. Godt at se flere havde mulighed for at
mødes inden GF og spisesmørrebrød sammen. Kl. 19 stødte et par beboere mere til inden
mødet startede.

1. Valg af dirigent og referent
Bestyrelsen havde spurgt Jesper om havde ville styre slagets gang, hvilke han havde
accepteret. Hvorefter Jesper overtog dagsordenen.

Jesper (2) blev valgt som dirigent og Marianne (22) blev valgt som referent. Jesper
konstaterede at indkaldelsen var lovlig varslet, da denne var modtaget 27.02.2023
omdelt i postkasser samt ved opslag på Facebook.

2. Formandens beretning 2022

”2022 har været både et kulminationen på en langt forløb og et kæmpe projekt og
samtidigt ret stille år for bestyrelsen. Derfor er min beretning i år også relativt kort.
Legepladsen er blevet opført og vi kan nok være enige om at den indlever alt hvad vi
var lovet. Jeg vil gerne takke bestyrelsen, udvalgene og foreningens medlemmer for
det hårde arbejde med at sørge for vi er nået til dette resultat. Og både kvarterets
unger og området børnehave bruger den i hvert fald flittigt med stor glæde.

Jeg vil gerne takke festudvalget for arrangement af Sankt Hans, en god sommerfest
og Halloween.
Og jeg vil gerne takke bestyrelsen og foreningens ildsjæle for at indsatsen med at få
løst andre store som små opgaver, for ideer, tanker og gode dialoger vi har haft. Jeg
håber det gode arbejde fortsætter i 2023.”

3. Aflæggelse og godkendelse af regnskab 2022

Lone var stand-in og gennemgik regnskabet da Mie Kasserer, desværre var
forhindret grundet nyligt opstået uheld/sygdom, eventuelle spørgsmål ville kunne
besvares skriftligt - hvilke ikke viste sig nødvendigt.
Vi kom igennem regnskabet og ved opkald til Mie fra sygesengen, blev spørgsmål
besvaret og regnskabet blev godkendt.

4. Rettidigt indkomne forslag
Der er modtaget et forslag indenfor fristen:
“Forslag til tilføjelse i Ordensregler gældende for Grundejerforeningen Thorsager”

Jens fremlagde sit forslag omkring forbud mod at affyre nytårsraketter mv. på
grundejerforeningens området. Grunden til at tage emnet op var også for at få en
dialog i gang, hvilke forslaget også gjorde. For og imod og andre muligheder blev



drøftet.
Afstemning: for et generelt forbud stemte 4. Imod et generelt forbud: 12.
Forslaget blev derved ikke vedtaget.

Selv om forslaget om et forbud ikke blev vedtaget, blev man enige om at vi godt
kunne henstille til at tage hensyn.

Der henstilles derfor til at tage hensyn med affyring af raketter mv. ligesom med
lydstyrken på musik også bør haves in mente, og almindelig godt nabohensyn.
Genbesøg eventuelt ”husregler for GF Thorsager”.

5. Vedtagelse af budget for 2023
Uændret kontingent.

Note: Bord/ bænkesæt ved legepladsen. Selve stålrammerne fejler ikke noget, men
træværk skal skiftes hvilke er igangsat. Når træværket kommer tilbage fra renovering
fra legeplads-folkene, forventes farver at harmonere med Fasanlegepladsens farver.

6. Valg af et bestyrelsesmedlem og formand for 2 år. (2023-2025)

a. Anders Jensen (nr. 34) er villig til genvalg som Formand
Godkendt.

b. Susan Hansen (nr. 4) ønsker ikke genvalg
Sarah blev i stedet valgt.

7. Valg af to suppleanter til bestyrelsen
Marianne (22), Peter (xx ) og Mia (24).

8. Valg af revisor og revisorsuppleant

a. Lone (Nr. 32) er villig til genvalg som revisor.

Revisor: Lone og revisor suppleant: Johan (XX).
Godkendt.

9. Valg af festudvalg

Johan, Christina, Sabine og Sarah (Louise har også givet tilsagn).
Dejligt at der er så god opbakning.

10. Eventuelt

a. Veje og stier. Johan har udført fotoregistrering af veje og stier. Nødvendigt med
vedligehold, hvilket vil blive taget op på den årlige arbejdsdag. Desuden er stien ved
Thorsbo meget ujævnt, udbedring af denne vil blive bearbejdet i bestyrelsen i 2023.

b. Parkeringsbåse. Opfordring til at huske at benytte p-båse på området og ikke
parkere på græsrabatten eller til gene for trafikken. Husk gerne at oplyse gæster til
dette. Drøftelse omkring bordene. Parkeringsbåsene skal for øvrigt fungere som et
permeable areal, dvs. at regnvand kan trænge ned i jorden. Græs er derfor en del at



belægningen (deraf betegnelsen: græsarmeret sten).

c. Fodboldmål ved legepladsen trænger til net. Målene er desværre ikke standard
størrelse. Ditte undersøger om det er muligt at GF kan modtage nogle ”aflagte” mål
fra andet sted i kommunen.

Kommentarer til referatet bedes fremsendt formanden senest 14 dagen efter udsendelse
af referatet.

***
Referat godkendt:

marts 2023

Dirigent Formand Referent
Jesper (2) Anders (34) Marianne (22)


